
Aan het college van B en W van de gemeente Groningen 
 
Betreft: schriftelijke vragen ex. art. 42 RvO inzake uitbreiding Hoornse Meer richting 
Hampshire Hotel 
 
Groningen 15 oktober 2014 
 
 
Geacht college, 
 
Op 24 september 2014 kregen alle fracties van de Groninger gemeenteraad een brief van 
bezorgde omwonenden van de Hoornse Meer. Zij maakten zich druk over de plannen van 
het Hampshire Hotel om het Hoornse Meer uit te breiden richting het hotel om zo een 
horecapaviljoen aan het water mogelijk te maken. Dit zou volgens de omwonenden de 
natuurwaarden van het gebied schaden en zorgen voor meer parkeer- en verkeersdruk en 
de rust van dit deel van het Hoornse Meer verstoren. 
 
Op 25 september 2014 vond een besloten bijeenkomst plaats georganiseerd door bureau 
Legters over de plannen van (de eigenaar van) het Hampshire Hotel voor de bouw van 
een horecapaviljoen aan het daartoe uit te graven Nonnengat, aan het noordoostelijk deel 
van het Hoornse Meer. De omwonenden proberen al enige tijd een open discussie over dit 
onderwerp te voeren. Volgens de betreffende omwonenden heeft dhr Legters  hen 
duidelijk gemaakt dat het een besloten bijeenkomst betrof waar zij niet welkom waren. 
 
Naar aanleiding van bovenstaande hebben de fracties van de SP en het CDA de volgende 
vragen aan u: 

1. Is het college voornemens mee te werken aan de plannen van het Hampshire Hotel 
om een horecapaviljoen te bouwen aan het daartoe uit te graven Nonnengat aan 
het noordoostelijk deel van het Hoornse Meer? Zo ja, wat zijn uw afwegingen om tot 
deze keuze te komen? Zo niet, hoe gaat u deze plannen tegenhouden? 

2. Momenteel is er een duidelijke verdeling van functies rondom het Hoornse Meer. 
Met aan de zuidkant voornamelijk rustig wonen, watersport en verwante horeca. De 
westkant vooral bestaat uit recreatie(woningen) en horeca. De oostkant vooral 
bestaat uit groen en natuur en de noordkant vooral bestaat uit wonen. Wat vindt het 
college van de huidige verdeling van functies rondom het Hoornse Meer? En vindt 
zij dat deze verdeling van functies aangepast moet worden? Zo ja, waarom en op 
welke wijze? Zo niet, waarom niet? 

3. De fracties van de SP en het CDA  zijn zeer ontevreden over de manier van 
communiceren van het Hampshire Hotel (en bureau Legters) met de omwonenden, 
onder andere de besloten bijeenkomsten voor raadsleden en bestuursleden van het 
Meerschap viel slecht bij de omwonenden. Hoe kijkt het college aan tegen deze 
manier van communiceren met de omwonenden? Is dit volgens het college een 
geschikte manier van bewonersparticipatie? Zo ja, kunt u uitleggen waarom? Zo 
niet, waarom niet? En hoe zorgt het college dat dit in de toekomst verbeterd wordt? 

 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Jimmy Dijk  Herman Ubbens 
SP    CDA 
 


